
   

ZAPISNIK 

sa 38. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 28. ožujka 2017. 

godine, s početkom u 19.00 sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI  vijećnici: Tonći Šarić, Tonči Grgurević, Stjepan Jurica, Ivan Ivelja,  Margaret 

Hropić, Anita Jančić Lešić, Annette Mufić Trojković i  Ljubo Jurica 

NISU NAZOČNI: Ivan Čučević  

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić, načelnik, Korana Zavadlav, pročelnica JUO. 

Zdenko Barbić i Đorđe Mileusnić 

 

Predsjednik Ljubo Jurica je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici 

nazočno osam vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati pa je predložio sljedeći  

DNEVNI RED: 

1. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Lastovo, 

2. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja turističke zone T1 Jurjeva luka i 

luka nautičkog turizma LN Kremena, 

3. Vijećnička pitanja. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Pitanje, zapisnik sa prošle sjednice? 

 

LEO KATIĆ: Nije gotov. Znači radi se o donošenju Plana, žuri se Hrvatskoj vladi, žuri se 

Ministarstvu državne imovine, žuri se nama, znači na slijedećoj sjednici, unaprijed govorim 

da će biti još jedna sjednica, bit će zapisnici koji nisu mogli biti gotovi, a ovo sad radimo 

baš iz razloga hitnosti. Ukoliko budemo prihvatili ove odluke, sutra ih objavljujemo u 

Službenom glasniku i dostavljamo dalje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno u s v o j e n  Dnevni 

red. 

 

RAD PO USVOJENOM DNEVNOM REDU 

 

Vijećnik Ivan Čučević je došao na sjednicu. 

 

TOČKA 1. ODLUKA O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG 

PLANA UREĐENJA OPĆINE LASTOVO 

 

LEO KATIĆ: Gospodo vijećnici, došli smo pri kraju jednog puta. Razgovarali smo o tome 

na prošloj sjednici gdje smo već tada imali pozitivno mišljenje nadležnog Županijskog 

zavoda za prostorno uređenje vezano ove Izmjene i dopune plana. Sjednicu smo imali u 

utorak i nakon toga smo dobili i suglasnost od Ministarstva gdje su stvoreni svi preduvjeti 

da donesemo te dvije odluke. Ne moram posebno obrazlagati, već smo o tome raspravljali i 

prije godinu dana kada smo ih bili donijeli. Nakon toga je Ministarstvo tražilo određene 

izmjene i dopune, one su se odnosile na usklađenje granice kopnenog dijela koji je trebao 
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osigurati parking prostor za nautički centar od državnog značaja s obzirom da ima 400 

plovila,  Pravilnik je o državnim marinama je rekao da na 10 plovila ide jedno parkirno 

mjesto,  tako da smo morali izvršiti tu izmjenu i temeljem one moje izjave smo ucrtali u 

grafičkom prikazu Prostornog plana vezano za lokaciju za obalnu stražu. To je vidljivo u 

ovim grafičkim prikazima. Sada je na nama da donesemo odluku.  

O ovome smo puno puta pričali i mislim da nema potrebe više o ovome raspravljati. 

Predlažem da donesemo Odluku o izmjenama i dopunama a u svezi Urbanističkog plana, 

znači prvo da glasamo o Izmjenama i dopunama, a onda pod točkom dva donijeti i sam 

Urbanistički plan.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: I koje su to konkretne promjene? 

 

LEO KATIĆ: Parking mjesta na kopnenom dijelu i rezervna lokacija što mi zovemo „stara 

riva“. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: To je jedina izmjena? 

 

LEO KATIĆ: To je od nas tražilo Ministarstvo obrane u svezi obalne straže i ovaj dio što je 

tražilo Ministarstvo mora za osiguranje parkirnih mjesta kopnenog dijela bez mijenjanja 

površine. To je zapravo bio najveći problem tada prije 10 mjeseci. Na žalost izgubili smo 

puno vremena, ali najvažnija je ova suglasnost što je stigla i završila tu cijelu proceduru. 

 

Predsjednik Ljubo Jurica stavlja Odluku o Izmjenama i dopunama prostornog plana 

uređenja na glasovanje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

 

O d l u k a 

o donošenju Izmjena i dopuna prostornog plana uređenja Općine Lastovo (u privitku). 

 

 

TOČKA 2. ODLUKA O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 

TURISTIČKE ZONE T1 JURJEVA LUKA I LUKE NAUTIČKOG TURIZMA LN 

KREMENA 

 

LEO KATIĆ: Kada sam obrazlagao prvu točku, rekao sam na što se to točno odnosi. 

Zahvaljujući sreći došlo je do izmjene i dopune Županijskog prostornog plana, pa je došlo 

do usklađenja i to je veza lokacija stare rive. Šetnica je prošla kroz cijeli budući kopneni 

dio. To je to, odluku treba donijeti i treba je dostaviti Hrvatskoj Vladi, normalno sa cijelim 

planom.  

 

LJUBO JURICA: Ima li pitanja? Mislim da ste sa svime upoznati, donesene su samo ove 

promjene i da je svima jasno. Stavljam na glasovanje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća 

 

O d l u k a 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja turističke zone T1 Jurjeva luka i luke 

nautičkog turizma LN Kremena (u privitku). 
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TOČKA 3. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

LJUBO JURICA: Ima li netko nešto po ovoj točki dnevnog reda? 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Zadnji puta sam napomenuo za osnivanje tri člana neke komisije za 

600 godina izgradnje crkve Gospe iz polja. Original slika je vraćena i nalazi se u samoj 

kapeli, tako da bi trebalo, ako može Komunalac to malo namjestiti, nešto se već napravilo i 

malo pituranja unutra, ako može, tako da proslava 600-te godišnjice bude uredu. 

Napomenut ću samo da je preporuka restauratora da slika više ne izlazi van, zato što je ona 

ovih 5 godina išla na izložbe i svaka izložba napravi svoju devastaciju, a onda pati slika jer 

je na drvu, ne na platnu i kod don Željka je dokument što se sve napravilo na slici, sve je 

slikano. Trebalo bi riješiti tu kapelu da do Velike Gospe bude sve napravljeno kako bi 

proslava 600-te godišnjice bila što svečanija. I kupe moraju biti obvezno. Zato treba to tijelo 

od tri člana da se sve iskoordinira između Vijeća, Komunalca, načelnika i don Željka.  

 

LEO KATIĆ: Predsjedniče, o ovoj sanaciji se zna, Tonči zna, a s don Željkom smo 

razgovarali, obavili smo taj dio razgovora, naše je da utvrdimo slijedeći tjedan koji su to 

nužni radovi i što treba pripremiti od materijala i mi ćemo to odraditi. Tonči je predložio te 

2-3 osobe koje bi ušle u širu organizaciju. 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Da, koje bi bile nositelji organizacije, samo da se to upriliči da bude 

dostojanstveno i svečano. 

 

LJUBO JURICA: Imate li nekoga tko je  zainteresiran. 

 

LEO KATIĆ: Mi možemo sada vidjeti tko je zainteresiran i da onda budući saziv te ljude 

potvrdi, ti će ljudi valjda biti i u budućem sazivu, iza 21.05. kada će biti novi saziv. Prema 

tome, ja jesam za to i ja prihvaćam njegovu inicijativu i ne treba čekati 01.06. jer sada ćemo 

trebati napraviti neke bitne stvari. Na kraju krajeva sv. Marija u polju nije samo crkvena, 

nego je i  grobljanska crkva. Nama je to itekakva obveza. 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Tu ispraćamo naše mrtve. 

 

LEO KATIĆ: Tako je. Ako je netko zainteresiran, dapače, neka se uključi.  

 

LJUBO JURICA: Ima li zainteresiranih? 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Ispred nas je Pavao Lagetar.  

 

LEO KATIĆ: Ima li zainteresiranih? 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Pavao Lagetar je ispred nas, načelnik je po dužnosti i još jedan 

vijećnik i eto ga. 

 

LJUBO JURICA: Hoćete li vi doktore. 

 

TONĆI ŠARIĆ: Mogu. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

 

Z a k lj u č a k 

o imenovanju povjerenstva za obilježavanje 600. godišnjice Sv. Marije u polju 

 

 Imenuje se Povjerenstvo za obilježavanje 600. godišnjice Sv. Marije u Polju 

(grobljanska crkva), u sastavu: 

 - Leo Katić - općinski načelnik, 

 - Tonći Šarić - potpredsjednik Općinskog vijeća, 

 - Pavao Lagetar - član Župnog ekonomskog vijeća. (u privitku) 

 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Zanima me što se poduzelo vezano za stipendije što 

smo pričali prošli puta. 

 

LEO KATIĆ: Znači, do sada još imamo neisplaćenih stipendija, ja sam Korani rekao da 

svim vijećnicima dostavimo Pravilnik i da u roku od 10 dana, ili kako se dogovorimo, 

dostavite svoje prijedloge i primjedbe i da mi nakon toga imamo što jednostavniju raspravu. 

Znači da vi dobijete Pravilnik, da ga sada ne tražite, da zaključkom dogovorimo da će se 

dati prijedlozi i primjedbe, da to ugradimo u postojeći Pravilnik, dođemo na sjednicu i 

donesemo dokument koji će biti kvalitetniji od sadašnjega. To je moj prijedlog. Ako se 

slažete, ako ne, onda ćemo doći sa nekim našim prijedlozima i onda ćemo voditi raspravu 

radi rasprave, ali ne želim komplicirati. Ako se slažete predsjedniče, pročelnica će dostaviti 

Pravilnik, dogovorimo do kada će se primati prijedlozi i primjedbe bilo e-mailom bilo kako, 

poslije ćemo ugraditi u tekst i voditi raspravu. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Bilo je i pitanje za sportsku stipendiju. 

 

LEO KATIĆ: To su ti prijedlozi o kojima smo mi govorili, ali moram reći da su to ipak 

veliki gradovi koji imaju ugrađeno to u pravilnik u smislu bodovanja, u smislu prednosti, 

znači ne možemo donositi pravilnik za pojedince. Možemo zasebno utvrditi sportsku 

naknadu za uspjeh. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ali jeste li pod točkom Lucija Glumac nešto poduzeli? 

 

LEO KATIĆ: Znači ne, osim što smo izvukli slijedeći podatak: godina je bila 2010. Znači, 

zaključili smo da ćemo iz parametara općinskih nagrada izvući koliko bi to novčano bilo. 

Mi smo izvukli slijedeće: tadašnji zaključak Općinskog vijeća je bio da novčani dio nagrade 

za životno djelo iznosi 5.000,00 kuna, govorimo o općinskoj, a nagrada Lastova je bila 

3.000,00 kuna. Znači to su parametri, jer smo zadnji puta vodili raspravu koji su to iznosi i 

izvukli smo te parametre. Ove parametre nije izmislila Anita, nego je donijelo Vijeće. 

 

KORANA ZAVADLAV: Zato što iznosi nisu propisani u Odluci o javnim priznanjima, 

nego je donesen zaključak Vijeća o visini iznosa nagrada.  

 

LEO KATIĆ: Prema tome to su parametri o kojima smo razgovarali. Znači temeljem našeg 

zaključka o davanju nagrade to je iznos 5.000,00 ili 3.000,00 kuna, znači ne može biti više, 

jer moramo donijeti novu odluku. Ako Vijeće danas, a temeljem zaključka zadnje sjednice, 

utvrdi da je to u visini nagrade za životno djelo Općine Lastovo, Lucija Glumac će dobiti 

5.000,00 kuna. Ako Vijeće zaključi da je to u visini nagrade Lastova, biti će 3.000,00 kuna, 

ali se nečega moramo držati.  
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LJUBO JURICA: Nisam bio na prošloj sjednici, možete mi malo pojasniti? 

 

LEO KATIĆ: Znači, prošlu sjednicu vodila se rasprava temeljem uspjeha i rezultata Lucije 

Glumac koja je osvojila visoko mjesto u judu i temeljem toga smo dobili svu dokumentaciju 

i da se nagradi za sportski rezultat. Općinsko vijeće je donijelo zaključak na prošloj sjednici 

da se nagradi, ali tada bez iznosa. Sada smo izvukli parametre koji to mogu biti iznosi i mi 

trebamo samo dopuniti taj zaključak sa iznosom. 

Moram reći da što se tiče Županije, da je to u proceduri i kada ćemo to dobiti ja ne znam. 

Ja bi da nagradimo i da se držimo našeg zaključka i budemo dosljedni ako možemo, ne 

gledajući čije je koje dijete. 

 

LJUBO JURICA: Ima li prijedloga? 

 

STJEPAN JURICA: Hoće li to biti dodijeljeno za Dan općine ili kako? 

 

LEO KATIĆ: Znači, ovo nije nagrada Općine Lastovo. Mi smo zaključili da ćemo za 

sportske rezultate tu i tu osobu novčano nagraditi. Kada je novčana nagrada, moramo se 

nečega držati, nekih iznosa koje je utvrdilo Općinsko vijeće. Ja sam pročitao kakve postoje 

novčane nagrade.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja predlažem da to bude 3.000,00 kuna, zato što je ona 

tek počela i mogla bi poći dalje i onda što? I da se obavezo sa izmjenama za stipendije 

uvedene neki način te sportske stipendije. 

 

LJUBO JURICA: Ja bih što se mene tiče njoj dao i 20.000,00 kuna, jer to nitko nikada nije 

ostvario za Lastovo.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

 

Z a k l j u č a k 

o visini jednokratne novčane nagrade  

 

Novčanom nagradom od 3.000,00 kuna nagradit će se Lucija Glumac za postignut uspjeh u 

judu – za osvajanje 2. mjesta na nacionalnom kadetskom prvenstvu 2017. godine kao 

motivacija za daljnji trud (u privitku). 

 

LJUBO JURICA: Ima li pitanja? 

 

LEO KATIĆ: Idemo se vratiti na Pravilnik o stipendiranju. Što mislite za koliko vremena bi 

mogli dati primjedbe i prijedloge na Pravilnik? 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Mislim 10 dana. 

 

LEO KATIĆ: Eto, dobit ćete svoj Pravilnik i dajte to na bilo koji način pogledajte i idemo 

ga donijeti. 

 

LJUBO JURICA: Što je sa rasvjetom u Ublima. Hoćemo li dočekati osmi mjesec sa disko 

kuglom iznad kafića ili što ćemo? Znači postoji jedno jedino rasvjetno tijelo na cijeloj rivi, 

osim pumpe koja svijetli i mislim da riva na koju dolaze gosti, ljudi, stanovnici i koja je 

prvi kontakt sa Lastovom nema struje, nema sijalice. Idemo to riješiti. 
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LEO KATIĆ: Mislim da nije u pitanju sijalica, nego korpa. 

 

LJUBO JURICA: Da je to kod mene doma ja bih to već riješio. Može li se nešto 

improvizirati, neki reflektor, nešto? 

 

LEO KATIĆ: Na Lastovu ne postoji ta korpa, a da bi se netko popeo i promijenio sijalicu 

treba se popeti sa tom korpom. 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Korpa da čovjeka digne gore. 

 

LEO KATIĆ: Korpa nije stigla i normalno da imamo problem i to ne mali. Znači 

spuštanjem rasvjetnih tijela to više nije to. U trajektnom pristaništu postoji minimum visine 

rasvjetnog tijela, to nije  nitko izmislio i  stavio to na tu visinu. Znači mi možemo uz ovo 

staviti još neko rasvjetno tijelo, ali ovo tijelo mora biti na toj visini. Prema tome nama je cilj 

da gospoda stignu što prije. 

 

LJUBO JURICA: Znači mi ne možemo ništa napraviti, nego moramo čekati da netko dođe 

na Lastovo. 

 

LEO KATIĆ: Moramo čekati ili ćemo staviti uz to nešto privremeno. Improvizirat ćemo 

dok oni ne stignu. 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Problem je da je jedna jedina korpa na Korčuli i zauzeta je. Bio sam 

nazočan kada su govorili o tome.  

Ovdje kraj apoteke na Pjevoru ima građevinski šut koji stoji tu prije poklada. Ne znam čija 

je to ingerencija, tko ga je onako deponirao, zašto nije odneseno. 

 

LEO KATIĆ: Ako je to Komunalca, sutra će biti maknut. 

 

LJUBO JURICA: Nemamo komunalnog redara i na Lastovu se događa divlji zapad. 

Iskrcavaju se stvari na sve strane.  

 

LEO KATIĆ: Nemoj mi nabrajati, ja znam gdje sve ima smeća, nego mi reci što bi napravio 

po tom tko je to napravio. Zaposlenici Parka prirode su fotografirali osobe koje su istresle 

smeće, ali nisu ništa poduzeli, ali su uputili pismo Općini Lastovo da treba očistiti smeće. 

Znači htio sam reći da mi stalno prebacujemo sa jednog na drugog. Komunalnog redara 

nema i kad je bio, nije funkcioniralo, ali naš je problem što mi koji se pravimo čistunci i 

zaštitari, mi sami devastiramo prostor.  

 

LJUBO JURICA: Mislim da je hitnije spriječiti nego samo maknuti, jer ako mi ne budemo 

imali komunalnog redara, koliko ga već dugo nemamo? Dva mjeseca? Ako se ovo dogodilo 

u nekoliko mjeseci, što će se dogoditi za godinu dana, mene je strah toga. Ja živim u 

Zaklopatici, znači nama je donja riva zatrpana, cesta slomljena, nasuto gore, znači gdje god 

se može to se tako radi bez ikakvog pitanja, bez ikakvoga plana i programa. To netko to 

mora zaustaviti, načelniče vi ste ovdje izvršna vlast i vi neke stvari morate raditi. Vi i 

policija, dogovorite se, vama su ljudi – birači dali povjerenje da se brinete o njihovom 

otoku. Molim vas uvedite reda. 

 

LEO KATIĆ: Na žalost, to se rješava samo kažnjavanjem. 
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LJUBO JURICA: Počnite kažnjavati onda! Nađite tko to može. 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Ja o tome pričam ima deset godina Općinskom vijeću.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ:  Ja sam se zaprepastila kada sam vidjela u kakvome je 

stanju ono bivše vojno odlagalište tamo u Ublima. Čovjek bi rekao da je došao, ne znam 

gdje, ono je strahota. To je ono vojno smetlište, vidi se da se tamo baca i svuda se baca. To 

je toliko strašno da je to na otoku koji je park prirode, da ja uopće ne znam što bih ja 

komentirala niti na koji način bi to komentirala na Vijeću, zato što se tu nešto pod hitno 

mora učiniti, ali što i kako? 

 

LEO KATIĆ: Prošli tjedan je rađeno čišćenje uz putove i apsurdno je, a govorimo o putu 

Lastovo – Prgovo, znači tamo ljudi idu samo autima, koliko su smeća  Park i Komunalac 

skupili, ne bi vjerovali. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Žalosno je da i mladi ljudi tako bacaju smeće. 

 

LEO KATIĆ: Naravno. 

 

LJUBO JURICA: Molim vas načelniče da vi ako možete nešto napraviti, da se malo trgnete 

i nešto napravite, jer mislim da je to alarmantno doslovno i ovo je mala riječ. 

 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Je. Ne znam kakva je sada procedura dovoženja smeća na deponij 

smeća. Da li čovjek može doći sa svojom prikolicom i donijeti smeće i baciti smeće. 

 

LEO KATIĆ: Koje smeće? Samo kućno smeće. 

 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: A gdje će onda bacati ostalo. Npr. ako ja imam špaher, imam tri 

stara prozora, ako ja imam nešto šute, o tome govorim. Da li ja mogu sa svojom prikolicom 

doći na smetlište regularno i jednostavno to tamo staviti? Gdje ga mogu staviti? Ljudima 

morate ponuditi gdje će to staviti. 

 

LEO KATIĆ: Ovo Općinsko vijeće je u prošlom sazivu donijelo Odluku gdje će se 

deponirati materijala o kojem govorimo na ex strelištu i onda je uz to, kada je dozvoljeno da 

se stavlja kameno – zemljani materijal, onda su uz taj kameno – zemljani materijal počeli 

nositi svega i svačega. Mi smo to, moram reći pretprošlo ljeto, sa teškom mehanizacijom to 

vukli u sredinu, mislim da se sjećate, i čak smo palili prije dvije godine. Znači to je bilo 

jedino rješenje, a Dragi je u to vrijeme zatrpavao to što smo mi radili. U međuvremenu, 

teško je učiniti 200 metara i stavljaju uz cestu. Katastrofa. Opet ćemo mi trošiti novce, jer 

nitko to neće raditi bez novaca, to je bager i kamion, znači opet nositi gore, opet voditi 

vatrogasce, paliti i da se ne bi, ne daj Bože, što dogodilo, da bi to sve očistili što netko baca. 

 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Znači, opet će se isto dogoditi. Postoji smetlište za kućni otpad, 

postoji strelište, koje u stvari nije smeće, nego je tu materijal iz iskopa, zemlja i kamen i to 

nije smeće. Ali gdje sa ovim drugim? Ako Općina ne nađe gdje će se to smeće bacati i kaže 

ljudima bacajte tu! Čišćenje nema smisla, jer za tri mjeseca je isti problem. 

 

LEO KATIĆ: Tako je. 

 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: I ide pod cestu. Znači mora se naći rješenje. Rješenje je da kažeš 

čovjeku „baci tu“. 
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LEO KATIĆ: Znači, ovaj otok neće više moći funkcionirati na način kako ti predlažeš 

„bacite tu“. Ovaj otok će, htjeli mi, ne htjeli, funkcionirati tako „donesite tu i platite toliko“. 

Mi nemamo više „bacite tu“, nego ima . . .  

 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Neka bude i „platite“. 

 

LEO KATIĆ: To ti želim reći, Zakon je to rekao. Mi znamo da ćemo riješiti problem stakla, 

plastike, znači ovo što je vezano za komunalni otpad, ali ovaj dio, to treba naplatiti i čovjek 

će doći, jer mora renovirati kuću ili bilo što i poći će linijom manjeg otpora i pravit će to što 

pravi. I to je po meni jedino kažnjavanje.  

 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Da, ali ako čovjek nema druge mogućnosti . . . . 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Luka Antica skuplja stare frižidere i slično. On je toga nakupio na 

kamione. 

 

LEO KATIĆ: Kada se uvede plaćanje, ja sam siguran da će ljudi ići opet linijom manjeg 

otpora.  

 

LJUBO JURICA: Meni je jedan stari čovjek rekao da se bolest liječi lijekovima, ali kada te 

netko ignorira i kada radi sve nešto kontra, da se liječi novčanim kaznama. Tada čovjek uči, 

znači ja mogu biti najveći glupan i praviti se pametan, ali kada ti mene opališ po džepu, 

kada me zaboli tamo gdje sam najtanji, ja se mijenjam u roku od sekunde. Kada počnemo 

naplaćivati kazne ljudima, platiti će jedan, platit će drugi neće se više nitko usuditi i mi smo 

riješili problem. Eto ga.  

 

TONČI GRGUREVIĆ: U Zaklopatici nismo ništa naplatili prema Odluci, a mogli smo 

naplatiti 10-tak tisuća kuna, jer dan danas ima tamo svega. 

 

LEO KATIĆ: Možemo za slijedeću sjednicu uzeti Odluku, pa možemo govoriti o načinu 

kažnjavanja. 

 

LJUBO JURICA: Svi mi živimo do turizma, direktno ili indirektno, moramo malo misliti i 

na to.  

Ima li pitanja? Nema. Zaključujem sjednicu. 

 

Dovršeno u 19.40 sati. 

 

Prema tonskom zapisu                                                                                 Predsjednik 

zapisnik napisala 

 

Gordana Šutić                                                                                               Ljubo Jurica 

 

 

 


